
Transportudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 17. maj 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 522
Med henvisning til artiklerne "Connie har fået eftergivet seks p-afgifter siden
april" og "Ole klager over rykker for p-afgift" i JydskeVestkysten Kolding d. 16.
maj 2013, bedes ministeren oplyse, hvad ministeren vil gøre ved problemet
med private firmaer, der opkræver uberettigede parkeringsafgifter, sådan som
man bl.a. har oplevet i Kolding på det seneste, herunder oplyse, om ministe-
ren vil tage initiativ til, at det skal have større økonomiske konsekvenser at
opkræve en uberettiget parkeringsafgift, end at firmaet blot skal tilbagebetale
det uretmæssigt opkrævede beløb, således at man undgår mistanken om, at
det kan betale sig for firmaerne at opkræve parkeringsafgifter i flæng i håbet
om, at nogle borgere blot vil betale uden at tjekke, om parkeringsafgiften er
korrekt opkrævet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Benny Engelbrecht
formand
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